



**Team Canada Advances to Mixed Doubles
at 2025 World Games**



THE
WORLD
GAMES



TWG
2025
CHENGDU

The World Games 2025 Team Canada Racquetball

Semifinal - Mixed Doubles



13:30 China Standard Time
August 16
01:30 Eastern Time Canada
August 16



JAKE BREDENBECK
NAOMI ROS

COBY IWASA
FRÉDÉRIQUE LAMBERT



Canada

Racquetball
CANADA

CHENGDU, CHINA – August 15, 2025. Team Canada's mixed doubles duo, Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) and Frédérique Lambert (Montréal, QC), delivered a strong performance to secure their place in the semifinals at the Chengdu 2025 World Games.

After opening the tournament on August 14 with a win in the Round of 16 against Ireland, the Canadian pair faced higher-seeded opponents, Edwin Galicia and Gabriela Martinez of Guatemala, in the quarterfinals on August 15.

The first game was a nail-biter, with Canada edging out an 11–9 win. Guatemala responded in the second game, evening the match with a 9–11 result. Iwaasa and Lambert came out firing in the third, dominating 11–4, and carried that momentum into the fourth game, closing out the match with a strong 11–8 victory.

With this win, Canada moves one step closer to the podium and will now compete in the semifinals for a chance to play for a World Games gold medal. Canada will next face Jake Bredenbeck **and** Naomi Ros of the United States on August 16 at 13:30 China Standard Time (01:30 Eastern Time).

While official confirmation is still pending, all semifinal matches are expected to be streamed live on [World Games Live](#) both online and through the event's official app.

Both Iwaasa and Lambert also played in the singles division at the World Games but were defeated in the quarterfinals to higher seeded athletes.

More information about Lambert and Iwaasa and their accomplishments can be found on their athlete biographies: <https://racquetballcanada.ca/team/>

Draws and results can be found on the [World Games website](#) but are also available on [R2 Sports](#).



L'Équipe Canada se qualifie pour les doubles mixtes aux Jeux mondiaux de 2025



The World Games 2025 Team Canada Racquetball

Demi-final - Double Mixte



13:30 Heure standard de Chine
16 août
01:30 Heure de l'Est Canada
16 août



JAKE BREDENBECK
NAIMO ROS

COBY IWASA
FRÉDÉRIQUE LAMBERT



Canada



CHENGDU, CHINE – 15 août 2025. Le duo canadien de double mixte, Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) et Frédérique Lambert (Montréal, QC), a offert une solide performance pour se tailler une place en demi-finale aux Jeux mondiaux 2025 de Chengdu.

Après avoir amorcé le tournoi le 14 août avec une victoire en huitième de finale contre l'Irlande, la paire canadienne a affronté des adversaires mieux classés, Edwin Galicia et Gabriela Martinez du Guatemala, en quart de finale le 15 août.

Le premier jeu a été très serré, le Canada l'emportant 11–9. Le Guatemala a répliqué au deuxième jeu avec une victoire de 9–11. Iwaasa et Lambert sont revenus en force au troisième jeu, dominant 11–4, puis ont maintenu la pression au quatrième jeu pour conclure le match 11–8.

Grâce à cette victoire, le Canada se rapproche du podium et disputera désormais les demi-finales pour tenter de remporter la médaille d'or des Jeux mondiaux. Le Canada affrontera ensuite Jake Bredenbeck **et** Naomi Ros des États-Unis le 16 août à 13 h 30, heure normale de Chine (1 h 30, heure de l'Est).

Bien que la confirmation officielle soit encore attendue, on s'attend à ce que toutes les demi-finales soient diffusées en direct sur [World Games Live](#), en ligne et via l'application officielle.

Iwaasa et Lambert ont également participé à la compétition en simple aux Jeux mondiaux, mais ont été battus en quart de finale par des adversaires mieux classés.

Pour plus d'informations sur les joueurs de racquetball de l'Équipe du Canada, y compris leur biographie complète et les faits saillants de leur carrière, veuillez consulter le site Web suivant: [Biographies de l'Équipe du Canada](#).

Les tirages au sort et les résultats sont disponibles sur le site [Web des Jeux mondiaux](#) et sur R2 Sports à l'adresse suivante : [R2 Sports Results](#).

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!